
From: Nadezhda Nedelcheva   
Sent: Monday, September 21, 2020 2:37 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни 
детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските 
училища на територията на Столична община 

 

  Здравейте,  

Искам да изразя несъгласие по повод на новите критерии за кандидатстване 
и по конкретно отпадането на К5 Дете, което посещава общинска 
самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ 
на територията на Столична община най-малко 6 месеца преди записване. 
Премахването на точката, без гратисен период, в заварено положение за 
деца, посещаващи СДЯ, без право на информирано решение и избор смятам, 
че е чиста форма на дискриминация. Махането на точката не само не решава 
проблема с недостига на места в градините и яслите, а и създава 
неравнопоставеност при прием на деца от една и съща възрастова група.  

Смятам, че точката трябва да остане!  

С уважение, 

Надежда Неделчева 
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